
از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

پروین: کراتین خونم بالا 
بود اما حالا نرمال است

سه شنبه به تمرین 
پیشکسوتان می روم

ل  تبــا فو ره  ســطو ا یــن  و پر علــی 
زروز پنجشــنبه در  ا پرســپولیس 
بیمارســتان تندیــس تهــران بســتری 
شــد. البتــه قــرار بود ســرمربی اســبق 
پرسپولیس روز گذشته از بیمارستان 
مرخــص شــود امــا به دلیــل بعضی از 
ملاحظــات پزشــکی، در بیمارســتان 
مانــد تــا امــروز کــه وضعیتــش کامــلاً 
پایدار شــده و از بیمارســتان مرخص 
شــود. پرویــن در رابطــه بــا آخریــن 
وضعیتــش بــه ایــران ورزشــی گفــت : 
»روز پنجشنبه در بیمارستان بستری 
شــدم امــا مشــکل خاصــی نیســت و 
نگرانــی نــدارم. بــه گفتــه دکتــر دکتر، 
کراتیــن خونــم کمــی بــالا بود کــه این 
مســأله هم خدا را شــکر برطرف شــد 
و در آزمایشــی که گرفتند این مشکل 
هم برطرف شده بود اما باز هم با نظر 
دکتر هاشمیان در بیمارستان ماندم 
تــا ان شــاءالله امــروز از بیمارســتان 
مرخص شدم.« اسطوره پرسپولیس 
از سر زدن و عیادت شاگردانش تشکر 
کــرده و تأکیــد می کند: »دســت همه 
درد نکنــد. واقعــاً مــن توقــع نداشــتم 
امــا محمــد آقــا پنجعلــی و یوســفی و 
درخشان و بقیه به ملاقاتم آمدند که 
از همه آنها تشکر می کنم.« پروین در 
پایان خاطرنشان ساخت: »ان شاءالله 
همیــن طــور باشــم و مشــکلی هــم 
پیــش نیایــد سه شــنبه در تمریــن 

پیشکسوتان حاضر می شوم.«

توضیح معاون حقوقی 
پرسپولیس:

مالیات را از قرارداد 
گولسیانی کم کنند

حســین دوام معاون حقوقی باشــگاه 
پرسپولیس گفت: »به طور مشخص 
درباره موردی صحبت کنیم که قبل از 
این از طریق مراجع رسمی بیان شده 
بود که همــان تعهد پرداخت مالیات 
بازیکن است. در حالی که پرسپولیس 
بــه اســتناد بند ۵ از مــاده ۷ قرارداد با 
بازیکــن، چنین تعهد قراردادی نداده 
است. همچنین مســتند رأی صادره 
مــواد ۵۱ و ۱۱۷ مقــررات انضباطــی 
فدراســیون فوتبال اســت. طبق ماده 
۵۱، باشــگاه موظف به رعایت قوانین 
و دســتورالعمل های ابلاغــی )اصــول 
کلی رفتار( اســت. طبق ماده ۱۱۷ نیز 
جریمــه نقــض اصــول کلــی رفتــار در 
مقررات تعیین  نشده و به رکن قضایی 
هم تفویض نگردیده اســت. در واقع 
تعییــن مجازات در این موارد خارج از 
صلاحیــت کمیته انضباطــی بوده و با 
مدنظــر قــراردادن مــاده ۳۱ مقــررات 
مذکور که صراحتاً میزان جریمه نقدی 
اشــخاص حقوقــی را تبییــن نمــوده، 
مبنــای جریمــه ده میلیــارد تومانــی 
مشــخص نیســت و صــدور دادنامــه 
به طور مسلم برخلاف مقررات جاری 
اســت.« وی گفــت: »همچنیــن در 
خصــوص اســتناد دادنامــه مبنــی بر 
نقــض بنــد ۸ دســتورالعمل ناظــر بــر 
قراردادهــا، مبحوث عنــه در مــورد 
مالیــات بازیکــن گولســیانی ملاحظه 
می گــردد که از جهات صراحت نص، 
تلقــی عرفی و فهــم عمومی توجه این 
بند صرفاً شــامل بازیکن داخلی بوده 
و در صدر بند اخیرالذکر دستورالعمل 
ایــن امــر صراحتــاً تأکیــد شــده که در 
مقام تبیین مقررات نســبت به اتباع 
داخلی اســت. از ســوی دیگر باشگاه 
ذعــان  پرســپولیس به صراحــت ا
می نمایــد که مطابق با تبصره ۵ ماده 
۷ از قرارداد بین این باشگاه و بازیکن 
مذکــور، باشــگاه موظــف گردیــده از 
طرف بازیکن مبلغ مالیات را پرداخت 
نمایــد و ایــن مهــم بــا ملاحظــه متــن 
انگلیســی )) on behalf of (( دقیقاً 
به معنای )از طرف( بوده و لذا باشگاه 
از طــرف بازیکــن مبلــغ را پرداختــه و 
طبق ماده ۲۶۷ قانون مدنی می تواند 
آن را از بازیکن مطالبه و کسر نماید و 
کمیته محترم انضباطی می توانست 
جهت دستیابی و کشف اراده طرفین 
و کشــف اراده واقعــی امضاکننــدگان 
قرارداد از آنان دعوت و تحقیق نماید 
و تــرک ایــن وظیفــه مخــدوش بــودن 

دادنامه اصداری را به دنبال دارد.«

 zمصاحبه

حمید درخشان:

صحبت از فسخ قرارداد معنی ندارد

سرمربی سابق پرسپولیس درباره حاشیه این روزهای سرخ ها گفت: مدیرعامل 
باشگاه می گوید صددرصد قرارداد فصل گذشته را گرفته اند، پس دیگر صحبت 
از فسخ قرارداد معنی ندارد. این اتفاقات و مسائل باعث می شود تیم و بازیکنان 
تمرکزشان را از دست بدهند. ما هم زمانی که فوتبال بازی می کردیم مشکلات 
مالــی وجــود داشــت ولی همــه چیز را معطوف به پول و قــرارداد نمی کردیم. این 
درست نیست که فکر و ذهن هوادار را با مطرح کردن چنین مسائلی خراب کنیم.

بهروز رهبری فرد:

یحیی، خواهش می کنم برگرد

ستاره سابق پرسپولیس درباره مشکلات بین گل محمدی و باشگاه گفت: فکر 
می کنم حل می شود. بالاخره این مشکلات همیشه پیش می آید و زمان ما و قبل 
از ما هم بوده است. از این قهرها و اعتصاب ها داشتیم اما همه چیز به خوبی و 
خوشی تمام شده است. من امیدوارم و از آقا یحیی هم خواهش می کنم که در 
ایــن مقطــع تیــم را تنها نگذارد اما اگر هم به این نتیجه رســید که قطع همکاری 

کند، یک روز هم بدون مربی ماندن پرسپولیس صلاح نیست.

کریستوف گالتیه

رقیب جدید یحیی از پی اس جی 

باخت به پرسپولیس باعث شد الدحیل هرنان کرسپو را کنار بگذارد و یک مربی 
باتجربه تر و البته گرانقیمت تر بیاورد. گالتیه ۵۷ ساله که فصل قبل با ستاره هایی 
مثل مسی، نیمار و امباپه کار  می کرد برای خروج از بحران این تیم قطری کارش را 
شروع کرد. الدحیل پنجشنبه شب در غیاب ستاره های ملی پوش چون معزعلی 
و کریم بوضیاف کارش زیر نظر این سرمربی را شروع کرد و برای بازگشت به صدر 

جدول در لیگ قطر جدال سختی با الریان و السد خواهد داشت.
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 باغمیشه: جذب نبیل 
بی احترامی بزرگ به یحیی بود

چطور بلانکو را 
می گیرند و قرارداد 
میلیونی می بندند؟

علی باغمیشــه مهاجم پرســپولیس از اتفاقات اخیر در 
تیم پرسپولیس به شدت ابراز نگرانی کرده و کسر یک 
امتیاز را اجحافی بزرگ در حق پرسپولیس و این باشگاه 

تلقی می کند.
 اوضاع پرسپولیس این روزها چندان خوب 

نیست. در این رابطه چه توضیحی دارید؟
من معتقدم در زمینه جذب مهاجم، باشــگاه باید قدم 
محکم تری برمی داشــت و اصلاً برای من ســؤال اســت 
که چطور بقیه تیم ها مانند استقلال و سپاهان مهاجم 
و بازیکنان مد نظر خودشان را می گیرند اما پرسپولیس 
نمی تواند و تا به این تیم می رســد ســقف قرارداد و بقیه 
موانــع مطــرح می شــود و دســت آخــر هــم مهاجمی که 
سرمربی خواسته را جذب نمی کنند و بعد هم بازیکنی 
می گیرنــد کــه اصــلاً مــورد تأییــد مربــی نبــوده و اصلاً از 
جذبش اطلاعی نداشته است. اگر مهاجم جدید بهترین 
بازیکن هم بوده باشد باید با نظر یحیی جذب می شد و 
باشگاه نباید با نظر خودش بازیکن را جذب می کرد که 

این بی احترامی بزرگی به سرمربی پرسپولیس است.
 در مورد جذب نبیل، حق را به یحیی می دهید؟

بلــه حتمــاً همینطــور اســت چــون وقتــی ســرمربی تیم 
مهاجمــی را ندیــده چطور باشــگاه و مدیرعامل تیم او را 
جذب می کنند. مهاجمی که روح سرمربی هم از جذب 
او بی خبــر بوده اســت به همین دلیــل هم من معتقدم 
اولین تنش را خود باشگاه درست کرده است. من فکر 
می کنم خود درویش در رابطه با مهاجمی که در لیست 
یحیــی بود باید پافشــاری می کرد و یکــی از آنها را جذب 
می کــرد. بــه نظرم این مســأله که بودجه باشــگاه کفاف 
نمی داده و سقف بودجه رعایت نمی شده اصلاً درست 
نیســت. ســؤال مــن این اســت چطــور باشــگاه رقیب با 
بازیکنی که میلیاردی ارزش دارد با ۱۶0 میلیون قرارداد 
می بندد. قشــنگ مشــخص اســت که بیان این مسأله 
فرمالیته است و به هر حال برای سرپوش گذاشتن به 
قراردادهای بالا و بستن قرارداد با بازیکنان جدید چنین 
فرمول هایی لحاظ می شود و مشکلی هم پیش نمی آید 
در حالی که سازمان لیگ باید استانداردی داشته باشد 
و به چنین مســائلی ورود داشــته باشــد. من این قبیل 
کارها را عددسازی می دانم و معتقدم این کار مانند این 

می مانــد کــه بازیکن بیاید و برای باشــگاه رقیب مجانی 
بــازی کنــد. بازیکــن قهر کــرده بعد از مدتــی بیاید و بعد 
بگوید به خاطر تماشاگر و یکسری از مسائل دیگر راضی 
شده است. چوب معیار سازمان لیگ کجاست و اصلاً 
باشــگاه رقیــب چطور بلانکو را به خدمت گرفته اســت 
که ســقف قراردادش پر نشــده است اما از پرسپولیس 

به بهانه های واهی یک امتیاز کم می کنند.
 اما به هر روی قبول دارید اعتصاب بازیکنان و 
سر تمرین حاضر نشدن یحیی به نظر خیلی به 

پرسپولیس لطمه می زند؟
مــن معتقــدم ســرمربی پرســپولیس اگــر بــا مدیرعامل 
اختــلاف نظر هم داشــت باید به خاطر هــوادار صبوری 
می کــرد چــون با حاضر نشــدن ایشــان تمریــن تیم هم 
بــه هــم می ریــزد و تنش ها زیــاد می شــود. یحیی مربی 
تازه کاری نیســت و مربی اســت که چند بار پرسپولیس 
را به عنوان قهرمانی رسانده است از این رو چنین مربی 
باکیفیتی باید تحمل بیشتری داشته باشد. من هم به 
عنوان حتی یک تماشاگر چنین رفتاری را نمی پسندم. 
بازیکن وقتی ســرمربی تیم در تمرین نباشــد دل به کار 
نمی دهد. تیم پرســپولیس بعد از برد مقابل الدحیل و 
گل گهر در شرایط خوبی قرار گرفته بود و به نظرم نباید 
اینگونه می شــد. این تنش ها خظرناک اســت و ممکن 
اســت تیم را به حاشــیه ببرد. حالا هم امیدوارم با ورود 
هیأت مدیره هر چه زودتر مشــکل مدیرعامل با یحیی 
و مشکل بازیکنان حل شده و تنش ها ادامه پیدا نکند. 
مــا پیشکســوتان هــم باید آرامش تیم را بــه هم نزنیم و 
اجازه بدهیم مردم و هواداران پشــت تیمشــان باشــند 
واز تیم کماکان به شکل منطقی حمایت داشته باشند.
 در رابطه با شهاب زاهدی و گلی که بالاخره بعد از مدت ها 

برای پرسپولیس به ثمر رساند چه صحبتی دارید؟
شــهاب گل خوبــی را زد و وقتــی مهاجــم اولیــن گلــش را 
می زنــد کار او روی روال قــرار می گیــرد. شــهاب مهاجــم 
باکیفیتــی اســت که می تواند به تیم کمــک کند اما این 
بازیکن نباید در پست مهاجم تنها باشد همانطور که من 
زمانی که در پرسپولیس حضور داشتم مهاجمانی مانند 
برمک، ســراج، رأفت، بزیک و بعضی وقت ها امامی فر 
و حتــی علــی کریمی هم به صلاحدید ســرمربی مان در 
پست مهاجم بازی می کردند. پرسپولیس مشکل بدنی 
ندارد چون اگر اینگونه بود بازیکنانش چیزی نزدیک به 
صــد دقیقــه با قدرت مقابــل الدحیل بازی نمی کردند یا 

گل گهر را هم شکست نمی دادند.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

مشخص است که 
بیان این مسأله 
فرمالیته است و 
به هر حال برای 
سرپوش گذاشتن 
به قراردادهای بالا 
و بستن قرارداد با 
بازیکنان جدید چنین 
فرمول هایی لحاظ 
می شود و مشکلی 
هم پیش نمی آید 
در حالی که سازمان 
لیگ باید استانداردی 
داشته باشد و به 
چنین مسائلی ورود  
کند

 یوسفی: دلیل مصدومیت پرسپولیسی ها
نوع تمرین است

 مهـــاجم گلزن باشد با
یک گل روی دور می افتد

رحیــم یوســفی بــا ابــراز تأســف از اتفاقــی کــه 
منجــر بــه از دســت رفتــن فصل بــرای بازیکن 
جوان پرســپولیس شــد ایراداتی را نســبت به 

ایــن قضیــه متوجــه کادر فنــی و یــا 
نحــوه تمرینــات پرســپولیس 

می ســازد. بــه بهانــه حضــور 
جشــن  ر  د ســفی  یو
لیس  پرســپو نــی  قهرما
بــرای ســوپرجام در دیدار 
مقابــل گل گهر صحبتی با 
پیشکســوت پرســپولیس 

داشــتیم.
 شما به همراه چند 

پیشکسوت دیگر پرسپولیس به 
جشن دعوت شده بودید. چرا مانند علی 

پروین و بهروز سلطانی در جشن حاضر 
نشدید تا از نزدیک کنار بازیکنان و کادر 

فنی پرسپولیس باشید؟
دوســت داشــتم بــه پاییــن بــروم و در جشــن 
شــرکت کنم اما حمید استیلی دوست بسیار 
خوبــم بــه مــن گفــت کــه پاییــن نرویــم بهتــر 
اســت به همین دلیل من هم از این موضوع 
صرفنظــر کــردم چــون بــرای حمیــد اســتیلی 

احتــرام خاصــی قائل هســتم.
 اما گفته شده پادرد داشتید به این دلیل 

در جشن از نزدیک حاضر نشدید؟
نــه اصــلاً ایــن حــرف حقیقــت نــدارد و مــن 
مشــکلی نداشــتم چه بســا دیدید علی آقا که 
ســن و سالی از ایشان گذشته به پایین رفتند 
و در جشــن شــرکت کردنــد بــه همیــن دلیــل 
مــا هــم اگــر می خواســتیم در جشــن شــرکت 
می کردیــم و مشــکلی بــه لحــاظ جســمانی 

نداشــتیم.
 به نظر می رسد آقای استیلی از موضوعی 

ناراحت بودند که صلاح دیدند شما به 
اتفاق آقای کلانی پایین نروید؟

من گفتم دوســت داشــتم در جشــن شــرکت 
کنــم و حتــی در ترافیــک دو ســاعت هم طول 
کشــید بــه ورزشــگاه برســم امــا وقتــی آقــای 
اســتیلی گفتنــد نرویــم بهتر اســت، مــا هم به 

احتــرام ایشــان بــه پاییــن نرفتیم.
 چرا پرسپولیس برخلاف نیمه اول در 
نیمه دوم مقابل بازی ضعیفی را ارائه 

داد؟
من فکر می کنم بازیکنان پرســپولیس بعد از 
اینکه با یک گل پیش افتادند شاید آن فشار 

لازم را ادامه نداند و کمی زود راضی شدند.
 استقلال هم به صدر جدول رسید!

بله من این مسأله را دیدم اما اگر دقت کنید 
رقیــب فقط به خاطر حروف الفبا صدرنشــین 
شــده اســت. در ایــن چنــد ســال هــم قــدرت 
پرســپولیس ثابت شــده مگر اینکه آنها با این 

حربه بتوانند صدرنشــین شوند.
 در رابطه با مصدومیت شدید یاسین 

سلمانی که فصل را از دست داد یا میلاد 
سرلک چه صحبتی دارید؟

مــن احســاس می کنــم تمرینــات کادر فنــی و 
بدنســازی پرسپولیس خوب جواب نمی دهد 
یــا اینکــه تمریناتشــان کافــی نیســت. مگــر 
می شــود بازیکنــان پرســپولیس ایــن همه به 

شــکل متوالــی مصدوم شــوند.
 اما شاید بازیکنان پرسپولیس به 

دلیل فشار زیاد مصدوم می شوند مثلاً 
بازیکنی مانند ترابی درگیر بازی در سه 

جام بود به همین دلیل مصدوم شد!

در اینکــه برنامه ریــزی اصــلاً خــوب نیســت 
هیــچ شــکی نیســت چــون بازیکــن و مربی، 
تکلیــف خودشــان را به درســتی نمی دانند. 
بــرای مربــی هــم واقعاً خیلی ســخت اســت 
در این شرایط بازیکنانش را به شکل خوبی 
نگــه دارد امــا یک مســأله دیگر هم هســت 
کــه مــن بایــد بگویــم مــا تــا چهــل ســالگی 
بــدون هیــچ مشــکلی بــازی کردیــم 
و بــاور کنیــد هیچ وقــت هــم بــا 
مصدومیــت شــدید مواجــه 
نشــدیم امــا در حــال حاضر 
مــن نمی دانــم کــه چگونــه 
اســت بازیکنــان مــا مرتــب 
مصــدوم می شــوند. مــن 
فکــر می کنــم از زمانــی کــه 
مکمل هــا آمــد و نــوع و ســبک 
زندگی ورزشــکاران هم تغییر کرد 
کار بــرای فوتبالیســت های ما هم تغییر 
کرد. باورکنید خود من صبح ها زمین خاکی 
بــازی می کــردم و بعدازظهــر هــم در زمیــن 
بازی باشــگاهی ام را انجام می دادم اما الان 
شــاهدیم در هوای خنک هنوز بازی شــروع 
نشــده بازیکن ده دقیقه بعد از شــروع بازی 
بــه ســر و رویــش چنــان آبــی در ایــن مقطــع 
فصــل می ریــزد کــه انگار در دمــای بالای 40 
یــا ۵0 درجه دقایق زیادی بازی کرده اســت.
 در رابطه با کسر امتیاز از پرسپولیس چه 

نظری دارید؟
مــن فکــر می کنــم نبایــد این تبدیل بــه عادت 
شود که از مدعیان یکی پس از دیگری امتیاز 
کســر شــود. در این بین پرســپولیس هم جدا 
از یــک امتیــاز ممکــن اســت گولســیانی را از 
دســت بدهد که این مسأله برای پرسپولیس 
جالب نیست و همه اینها در نهایت به ضعف 
مدیریــت بــاز می گــردد اما هر چه که هســت 
بایــد یک امتیاز پرســپولیس برگردانده شــود 

و حــق تیم گرفته شــود.
 در خصوص بازی پرسپولیس مقابل 

پیکان چه نظری دارید که بعد از 
تعطیلات فیفادی برگزار می شود؟

مــن فکــر می کنــم بــرای قهرمانی پرســپولیس 
بایــد همــه تیم ها را شکســت دهد امــا در این 
بیــن وضعیــت بدنی بازیکنان بایــد در اولویت 
قــرار گیــرد و بازیکنــان باید خیلی خــوب آماده 
شــوند و اگــر خودشــان احســاس می کننــد بــه 
خوبی آماده نیســتند باید بیشــتر تمرین کنند 
و بــه نوعی شــرایط بدنی شــان را ارتقــا دهند تا 
ایــن همــه مشــکل بدنی بــرای پرســپولیس به 

وجــود نیاید.
 در خصوص گلزنی شهاب معتقدید این 

مهاجم مشکل اش حل شد؟
مــن گلزنــی شــهاب را بــه فال نیــک می گیرم و 
معتقــدم اگــر مهاجــم گلزن باشــد بــا یک گل 
روی روند گلزنی قرار می گیرد. متأسفانه الان 
برخلاف زمان ما تعداد مهاجمان گلزن خیلی 
کــم شــده و نکتــه بعــدی هــم ایــن اســت کــه 
ســپاهان همــه مهاجمــان خــوب را در تیمش 
جمــع کــرده تــا خــودش را قــوی و بقیــه تیم ها 

را ضعیف ســازد.
 در رابطه با بازی پرسپولیس مقابل 

استقلال تاجیکستان چه نظری دارید؟
پرســپولیس مقابــل الدحیــل خوب بــازی کرد 
و بــرای اینکــه خودش را به عنــوان مدعی اول 
صعــود مطرح ســازد باید از ســد تیــم تاجیک 
در خانــه بگــذرد. هــواداران هــم قطعــاً در این 
راه بهتریــن حمایــت را از پرســپولیس انجــام 
خواهنــد داد تــا بــا همراهــی آنها پرســپولیس 
برنــده شــود و راهش را برای رســیدن به صدر 

هموار ســازد.
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